
LJUBLJANČANI O ZIMSKI SLUŽBI

Bo letos bolje
Kdor se še spominja lanskoletne zlme, se prav go-
tovo spominja tudi poledice in vseh posledic vzveziz
njo. Ljubljana je bila eno samo drsališče, na vsakem
koraku pa si lahko videl koga, ki bolj all manj uspešno
lovi ravnotežje na zaledenelih pločnikih.

Tisti, ki jim je to uspelo, so
jo srečno odnesJi, ostali pa so
povečini pristali na nezgo-
dnem oddelku v bolnišnici.
Številne pritožbe so prihajale
na Komunalno podjetje Ljub-
ljana, češ da bi. pač morali ne-
koliko bolj poskrbeti za posi-
pavanje in pravočasno odstra-
njevanje najprej snega in po-
tem še ledu. Ko pa je že vse

Silva Rihtar: »Treba bo ne-
koliko drugače ukrepati. Le-
tos naj pohitijo, odstranijo naj
sneg, še predno bo poledenel
in potem za gotovo ne bo po-
ledice. Vemo, da je težko pov-
sod odstraniti sneg, saj najbrž
toliko delavcev nimajo. Po-
tem je pomembno tudi to, da
vsak sam pred svojim pragom
poskrbi za to, da bo pravoča-
sno odstranil sveže zapadli
sneg in da bo led sproti posi-
paval. Če bomo torej vsi priza-
devni, bo letos res drugače.«

Janez Filipič: »Naša zim-
ska služba je preslabo organi-
zirana. Kadarkoli hodim po
mestu po novozapadlem sne-
gu, se mi dogaja, da vidim lo-
pate malomarno vržene ob
kakšen polot, komunalci pa
veselo malicajo. Saj ne mislim
s tem reči, da nimajo pravice
do malice, samo naj delajo ta-
krat, ko, ni veliko prometa,
malicajo pa takrat, ko ga je
precej. Tako bo tudi manj za-
stojev. Naši komunalci pa
skoraj praviloma delajo ravno
obratno. To ne velja le za zim-
sko službo, ampak tudi za ti-
ste, ki rišejo zebre.«

skupaj tako zaledenelo, niti
sol niti pesek nista prišla več
v poštev. Letos naj bi bilo
drugače. Kako bodo komu-
nalci ukrepali letos? Pred-
vsem bodo morali pohiteti.
Potem bodo bolj redno posi-
pavali. In še bi lahko našteva-
li.

Kaj pa menijo o tem Ljub-
ijančani?

Irena Klopčič: >Komunalci
bi se lahko nekoliko bolj po-
trudili. Lansko leto so delali
počasi, čakali so, da je zapad-
lo toliko in toliko snega, šele
potem pa so začeli sneg od-
stranjevati. Pač ravno toliko
časa, da je sneg utegnil pole-
deneti. Letos se to ne bo sme-
lo zgoditi. Mislim, da ne sme-
jo čakati na tistih nekaj centi-
metrov snega. Mislim tudi, da
bi morali bolj skrbeti za ceste,
ne samo za pločnike. Tudi ce-
ste so pozimi zelo nevarne.
Zlasti pa po centru mesta.«

Jože Javornik: »Lansko le-
to smo opazili korak naprej v
zimski službi, vendar bi bilo
lahko še bolje. Predvsem so
bili hišni sveti tisti, ki se niso
izkazali, kajti zimska služba
ni le stvar komunalcev, tem-
več nas vseh. Tisti, ki ne po-
znajo odloka SML,, krivijo
zimsko službo, ki pa ni kriva
prav za vse. Zavedati se je tre-
ba, da stokanje prav nič ne
pomaga, vsi se moramo vklju-
čiti v akcijo, pa bo urejeno.
Komunalci naj skrbijo le za
ceste in pločnike.«

M. Krapež


